
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ

BURMISTRZA WYRZYSKA

ZA MIESIĄC STYCZEŃ-MARZEC 2025

26  .  01  .202  5   r.  

Uczestniczyłem w 33. Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, który został zorganizowany w Gminie Wyrzysk przez 
dwa sztaby: w Wyrzysku oraz w Osieku nad Notecią.

03  .  02  .202  5   r.  

Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Ruda. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego gminy.

04.02.2025 r.

Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Bąkowo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego gminy.

06  .  02.  202  5   r.  

• Uczestniczyłem w Zjeździe Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski, którego Gmina Wyrzysk jest członkiem. 
Podczas Zjazdu przyjęto plan działania oraz budżet na 2025 rok. 

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Rzęszkowo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego 
gminy.

07.02.2025 r.

• Brałem udział w spotkaniu dotyczącym klastra energii. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Gminy Białośliwie. 

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Kosztowo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego 
gminy.

10.02.2025 r.

• Na  zaproszenie  Komendanta  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Pile  brałem  udział  w  naradzie  podsumowującej 
działalność Komendy Powiatowej PSP w Pile w 2024 roku.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Karolewo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego 
gminy.

11.02.2025 r.

Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Polanowo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego gminy.

12.02.2025 r.

• Brałem udział w XII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, podczas której podjęto uchwały w sprawie zmian w budżecie  
Gminy Wyrzysk na 2025 rok oraz zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2034

• Uczestniczyłem w obchodach Dnia Babci i Dziadka, które zostały zorganizowane przez uczniów i opiekunów z klas 
0-III ze Szkoły Podstawowej w Falmierowie.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z  mieszkańcami sołectwa Osiek nad Notecią.  Spotkanie  dotyczyło  omówienia  planu 
ogólnego gminy.

13.02.2025 r.

• Na zaproszenie Starosty Pilskiego brałem udział w pierwszym posiedzeniu Zespołu do spraw Odnawialnych Źródeł 
Energii działającego przy Staroście Pilskim.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Falmierowo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego 
gminy.

• Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Kościerzyn Wielki za 2024 rok.
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14.02.2025 r.

• Uczestniczyłem  w  uroczystości  upamiętniającej  Narodowy  Dzień  Pamięci  Żołnierzy  Armii  Krajowej.  Podczas 
uroczystości wraz z delegacjami złożyłem wiązanki kwiatów i zapaliłem znicze pod pomnikiem zamordowanych w 1939 r. 
Mieszkańców Powiatu Wyrzyskiego oddając hołd bohaterom.

• Uczestniczyłem w spotkaniu  z  mieszkańcami  sołectwa  Żelazno.  Spotkanie  dotyczyło  omówienia  planu  ogólnego 
gminy.

15.02.2025 r.

• Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Wyrzysk za 2024 rok.

• Uczestniczyłem w III Halowych Zawodach Sportowo – Pożarniczych w kategorii Dziecięcych Drużyn Pożarniczych. 
W sportowej rywalizacji brało udział 12 drużyn z północnej Wielkopolski. Organizatorem zawodów była Ochotnicza Straż 
Pożarna z Osieka nad Notecią.

• Na  zaproszenie  Dyrektor  Publicznego  Przedszkola  w  Osieku  nad  Notecią  brałem  udział  w  „Cyrkowym  Balu 
Karnawałowym”, który został zorganizowany dla najmłodszych mieszkańców Gminy Wyrzysk.

16.02.2025 r.

Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Osiek nad Notecią za 2024 rok.

17.02.2025 r.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  spotkałem  się  z  inwestorem  -  firmą  E&W  Sp.  z  o.o.  PROJEKT  Spółka 
komandytowa. Spotkanie dotyczyło przeprowadzenia negocjacji w zakresie treści projektu umowy urbanistycznej oraz projektu 
zintegrowanego planu inwestycyjnego polegającego na budowie farmy fotowoltaicznej w obrębie ewidencyjnym Kosztowo 
oraz inwestycji uzupełniającej tj. dróg publicznych gminnych w obrębie ewidencyjnym Kosztowo i Dobrzyniewo.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z Grzegorzem Piechowiakiem – Posłem na Sejm Rzeczypospolitej  
Polskiej.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Wyrzysk Skarbowy. Spotkanie dotyczyło omówienia planu 
ogólnego gminy.

• Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Falmierowo za 2024 rok.

18.02.2025 r.

• Na zaproszenie Przewodniczącej Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wyrzysku brałem udział w VI Sesji MRM, podczas 
której  młodzi  radni  podsumowali  swoją  dotychczasową  działalność  oraz  dyskutowali  o  ważnych  sprawach  dotyczących 
lokalnej społeczności.

• Na  zaproszenie  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Pile  brałem  udział  w  odprawie  podsumowującej  pracę 
policjantów w 2024 roku.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Auguścin.  Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego 
gminy.

19.02.2025 r.

Uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  mieszkańcami  sołectwa  Konstantynowo.  Spotkanie  dotyczyło  omówienia  planu  ogólnego 
gminy.

21.02.2025 r.

Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Bąkowo za 2024 rok.

22.02.2025 r.

Uczestniczyłem  w  wernisażu  malarstwa  „Walka  karnawału  z  postem”  wg  Bruegla.  Wystawę  przygotowały  grupy  pod 
kierunkiem Pana Waldemara Malaka.

24.02.2025 r.

Uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Dobrzyniewo. Spotkanie dotyczyło omówienia planu ogólnego gminy.
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25.02.2025 r.

• Uczestniczyłem w XIII Sesji  Rady Miejskiej w Wyrzysku, podczas której uchwalone zostały uchwały: w sprawie 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  Osiek  nad  Notecią  –  Polanowo  oraz  w  sprawie  przyjęcia 
projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  postępowania  przy  udzielaniu  dotacji  celowej  z  budżetu  Gminy  Wyrzysk 
na realizację zadań polegających na wymianie źródeł ciepła na proekologiczne urządzenia grzewcze.

• Uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  mieszkańcami  sołectwa  Glesno.  Spotkanie  dotyczyło  omówienia  planu  ogólnego 
gminy.

26.02.2025 r.

• Brałem  udział  w  spotkaniu  sprawozdawczym  Komisariatu  Policji  w  Wyrzysku,  podsumowującym  działania 
funkcjonariuszy w roku 2024.

27 – 28.02.2025 r.

• Na zaproszenie Rady oraz Zarządu Stowarzyszenia Wielkopolski  Ośrodek Kształcenia i  Studiów Samorządowych 
brałem udział w subregionalnym zjeździe Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów Miast i Starostów.

• Brałem  udział  w  uroczystość  otwarcia  i  oddania  do  użytku  nowego  budynku  Jednostki  Ratowniczo-Gaśniczej 
Państwowej Straży Pożarnej nr 1 w Pile.

• Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Gromadno za 2024 rok.

01.03.2025 r.

• Uczestniczyłem w obchodach Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy Wyklętych”, podczas których wraz z delegacjami 
złożyłem wiązanki kwiatów i zapaliłem znicze pod pomnikiem gen. Władysława Andresa.

• Uczestniczyłem w Gali Sportowego Podsumowania Roku 2024, która została zorganizowana przez Ośrodek Sportu 
i Rekreacji w Wyrzysku. Uroczystość była okazją do uhonorowania sportowców, trenerów, działaczy oraz organizacji, którzy 
swoją pasją, zaangażowaniem i ciężką pracą przyczynili się do rozwoju sportu w Gminie Wyrzysk.

04.03.2025 r.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku gościłem grupy 5 i 6- latków z Publicznego Przedszkola nr 1 im. Chatka Puchatka 
w Wyrzysku. Dzieci mogły poznać jak funkcjonuje Urząd i odwiedziły takie miejsca jak: gabinet Burmistrza, salę ślubów oraz 
salę sesyjną. 

• Uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Zarządu  Stowarzyszenie  Lokalna  Grupa  Działania  „Krajna  nad  Notecią”. 
Najważniejszymi punktami posiedzenia było omówienie aktualnych i zbliżających się naborów wniosków w ramach Lokalnej 
Strategii Rozwoju na lata 2023-2027 skierowanych do jednostek sektora finansów publicznych oraz podsumowano Lokalną 
Strategię Rozwoju na lata 2016 -2023.

06.03.2025 r.

Na zaproszenie Starosty Pilskiego wraz z sołtysami z Gminy Wyrzysk uczestniczyłem w uroczystych obchodach Powiatowego 
Dnia Sołtysa.

08.03.2025 r.

Brałem udział w Gminnym Dniu Kobiet zorganizowanym przez Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury w Wyrzysku.

10.03.2025 r.

• Uczestniczyłem w spotkaniu z sołtysami i sołtyskami z Gminy Wyrzysk z okazji Dnia Sołtysa. Spotkanie było okazją  
do złożenia podziękowań za pracę na rzecz lokalnej społeczności.

• Spotkałem się z członkami Koła Emerytów Rencistów i Inwalidów nr 4 w Wyrzysku z okazji Dnia Kobiet i Mężczyzn.

11.03.2025 r.

Uczestniczyłem  w  spotkaniu  przedstawicieli  organów  samorządu  terytorialnego  z  powiatu  pilskiego  z  Wojewodą 
Wielkopolską. Spotkanie miało na celu omówienie współpracy między gminami, powiatami i podmiotami ochrony ludności 
na obszarze województwa wielkopolskiego. 
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12.03.2025 r.

• Spotkałem  się  z  inwestorem  -  firmą  E&W  Sp.  z  o.o.  PROJEKT  Spółka  komandytowa.  Spotkanie  dotyczyło 
przeprowadzenia  negocjacji  w  zakresie  treści  projektu  umowy  urbanistycznej  oraz  projektu zintegrowanego  planu 
inwestycyjnego  polegającego  na  budowie  farmy  fotowoltaicznej  w  obrębie  ewidencyjnym  Kosztowo  oraz  inwestycji 
uzupełniającej tj. dróg publicznych gminnych w obrębie ewidencyjnym Kosztowo i Dobrzyniewo.

• Uczestniczyłem  w  spotkaniu  dotyczącym  organizacji  Wielkiego  Wyrzyskiego  Ultramaratonu  Pomagania. 
Organizatorem wydarzenia była Pan Tomasz Rudziński, który przedstawił szczegóły planowanego wydarzenia oraz zakładany 
przebieg trasy.

13-14.03.2025 r.

• Uczestniczyłem  w  Akademii  Wójtów,  Burmistrzów,  Prezydentów  Miast  i  Starostów  zorganizowanej  przez 
Stowarzyszenie Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych, którego Gmina Wyrzysk jest członkiem.

• Brałem  udział  w  konferencji  pn.  „Wojsko-Samorząd”  zorganizowanej  dla  samorządowców  z  województwa 
Wielkopolskiego.  Wydarzenie  było  okazją  do  omówienia  kluczowych  kwestii  i  podjęcia  działań  na  rzecz  rozwoju 
infrastruktury wojskowej w Wielkopolsce oraz możliwości pozyskania wsparcia finansowego dla Samorządów na realizację 
inwestycji drogowych.

15.03.2025 r.

• Uczestniczyłem w gminnym etapie Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież Zapobiega Pożarom”. 
W eliminacjach brali udział uczniowie ze szkół podstawowych oraz szkół ponadpodstawowych.

• Brałem udział w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Kosztowo za 2024 rok.

17.03.2025 r.

• Wraz  z  Przewodniczącym  Raby  Miejskiej  w  Wyrzysku  spotkałem  się  z  Dyrektorem  Szpitala  Powiatowego 
w Wyrzysku Sp.z o.o.. Rozmawialiśmy na temat współpracy oraz o planach inwestycyjnych Spółki.

• Spotkałem się  pełnomocnikiem Spółki  „Olaj”.  Spotkanie  dotyczyło  przeprowadzenia  negocjacji  w zakresie  treści 
projektu umowy urbanistycznej oraz projektu zintegrowanego planu inwestycyjnego dla inwestycji głównej – planowanego 
osiedla mieszkaniowego w Wyrzysku Skarbowym oraz inwestycji uzupełniającej tj. ścieżki pieszo – rowerowej, kanalizacji 
sanitarnej i sieci wodociągowej w obrębie Wyrzysk Skarbowy.

18.03.2025 r.

• Spotkałem się  z przedstawicielami PGB Energetyka 12 Sp. zo.o.  będącej  częścią Firmy TotalEnergies w sprawie 
istniejącej inwestycji na terenie Gminy Wyrzysk.

• Uczestniczyłem w posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Sprawozdanie z realizacji uchwał przekazano w odrębnym dokumencie.

BURMISTRZ 

        (-) Marcin Piszczek
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